
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 25.04.2018  
Knut Arne Kissten informerte om saken og viste en presentasjon som vedlegges referatet.  
Prognose for året opprettholdes selv om rapporten for 1. kvartal viser mindre forbruk enn 
budsjettert. Målet er fortsatt å bygge ned avsetninger. En vesentlig årsak til mindreforbruket er 
etterslep på ansettelser og mangel på administrativ kapasitet til å gjennomføre vedtatte 
anskaffelser. 
 
Innspill i møtet: 

 Rekrutteringsprosesser tar ofte svært lang tid og NTNU risikerer å miste gode søkere til 
andre institusjoner på grunn av dette. Prosessen bør strømlinjeformes bedre.  

 Det er stor arbeidsbelastning å sitte i bedømmelseskomiteer ved vitenskapelige 
ansettelser, og denne innsatsen burde få bedre uttelling/meritteres.  

 Paradoks at MH sliter med mindreforbruk og for store avsetninger p.t. og man bør se om 
det er mulig å være litt på forskudd med investeringer/anskaffelser man vet det uansett 
blir behov for når campusutbyggingen kommer i gang om noen år.  

 
Dekanen opplyser at det til tross for effektiviseringskrav i administrasjonen nå er åpnet for en 
større innsats på HR-området nettopp for å sikre at vedtatte rekrutteringer kan gjennomføres. 
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 25.04.2018  
Fakultetsstyret tar økonomirapporten for 1. kvartal 2018 til orientering. Fakultetsstyret ber 
dekanen om å følge opp arbeidet med å forsøke å redusere behandlingstiden i rekrutteringssaker.  
 


